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Det har varet a ir med kun smi udgifter til reparation afhavneanlagget. Der er kun
repareret nogle snr.iting pi trabroeme og det venstre molehoved. Batterierne til fyrene
er ikke langere i handelen og elforsyningen mi derfor andres i den kommende sejls€eson.
En afgrundende til at vi har varet lidt tilbageholdende med at ofre for mange afklubbens
midlet pe havnearealet var fowentningen om en pose penge til uddybning afhavnen. Et
sidant projelr vil jo uundgieligt lave nogen ravage pi havneholiteteme.
Imidlertid har detjo som bekent trukket noget ud med behandlingen afvor ansagning om
ststte.
Men gladeligt nok er sagen nu pi plads. HKI meddelte i december rnined klubben, at
de kommunale midler til anlagsopgaver og reparationer nu var blevet omprioriteret, og at
dette bl.a. betsd at ARS i 1997, il modtage 50.000 kr. til uddybning afhavn og indsejling.

Bestyrelsen har nedsat en havnearbejdsgruppe bestiende afKurt , Svend og Ib med Jom
som formand. Det er gruppens opgave hurtigst muligt at fr opmilt vanddybderne i
havnebassinet og indsejlinge& sanrt a fii projekteret og igangsat a$eidet efter indhentning
aftilbud. Det er pilagt gruppen at den totale entr€prise ikke. uden'tilladelse Aa en samlet
bestyrelse, mi overstige tiiskuddet fra kommunen.

Som bekendt blev klubbens Yngling solgt sidste ir og en Stor Triss indkgbt for I 1.000 tr.
Klubben nider altsi over 2 kolbide til trenings og familiesejlads, men der har faktisk ikke
vaeret den helt store interesse fra " bidlsse' medlemmers side for at leje en afdisse blde,
pi aftetL dag eller week-end basis. Bestyrelsen rnA i lsbet af 1997 tage beslutning om evnt.
at aftende Lyn@s'en-
Totalt rider klubben nu over 8 optimistjollo, 2 flippere, 2 kslblde samt 2 motorbide.
Sidstnavnte har kostet nogle k. i reparationer sidste Ar. Specieh Doryen , forst med et
sdelagt gear og senest med en drukna motor, har bidraga kraftigt til tallene pi
udgiftskontoen med et belsb pi omkring 12.500 lx. idt.

Klubbens kapsejladser blev ogsi sidste ir afoiklet pi bedste mide. Bide aftenmatcher,
klubmesterskaber og andre sejladser blw gennemfort med et ret sa imponerende
deltagerantal antallet afbide i havnen taget i betragtning. Ud af30 bade deltager
gennemsnitligt de 15 i disse sejladser. Selv om afviklingen er lidt bewerlig uden en fast
dommer til start og meftagning, blev problemerne dog lost med en tumusordning blandt
deltagerne.
Der var i 96 sasonen programsat et Optimistjolle stevne. Der blev udsendt indbydelser til
sarntlige klubber i Sundkredsen m.fl., men stavnet mette dewarre aflyses pi grund af
for fii tilmeldinger.
Til gengald vil Arreso i 6r lagge vand til et VM udtagelsesstavne for Ynglingklassen.
Stcvnet afuikles i dagane 10/11 maj. Planlegringen er langt fremme og nogle afjo vil helt
sikkert blive kontalcet af bestyrelsen/kapsejladsudvalget som skal bruge nogle ofrcials til
dette stevne- som forvent€s at sanrle omlaine 50 bide med ialt 150 seilere.

vend



Ungdomsafclelingen melder desvarre om nedgang i deltagerantallet i traningssejladser om
onsdagen. Det er svart at fastholde de unge mennesker, som har et utal aftilbud om
fritidsbeskeftigelse af den ene og den anden art . .
Dette er ikke noget enestiende for vores klub, men er galdende for nasten alle
sejlHubber. Selv om ungdomsaftl. er nede i en bolgedal lige nu, fortsatter rekruteringen af
ny medlemmer og vi skal nok komme op pi en 18/20 aktive juniorer igen.
Jacob Halleby var pi forste del af et tranerkursus i DS regi sidste ir, og er tilmeldt 2 del
i marts i ir.
Tak for indsatsen i ungdomsafilelingen til bede Aksel , {-Ilrik og Jacob og de andre som har
giva en hand med.

Torsdagsmodeaftenerne har ogsi i d6ru1s s€ess1 samlet et rimeligt antal deltagere.
Tordenskjolds soldater miske , men hyggeligt har det veret. Dewarre var det ikke muligt
at sarnle frivillige nok til at tage sig af madlavningen disse aftener, men det blir'miske
muligt i ir.
Apropos madlavning, si skal her lyde en stor tak til Ruth Lykke som har pitaget sig det
store arbejde det er at ste i spidsen for festudvalget. Ruth og de andre har giort et meget
stort arbejde med at stable nogle gode fester ( inkl.bingoaftenen ) pi benene-

Ogsi i ir har besryrelsen deltaget i diverse msder med DS, HSI, Sundkredsen, kulturelt
udvalg m.v.
Det kulturelle udvalg under Helsinge kommune arrangerer i 1997 en" Kulturuge" som
aftroldes fra den 3l maj til den 8 juni. Klubben har meidi sin deltagelse med en ",:nfcdag"

ved gadekaret i Helsinge lordag d. 3l maj fulgt af en "sejlerdag" i Rarnlose sondag d. 1
juni. Sejlerdagen er selvfolgelig ment som et PR fiemstsd for klubben. med hygge pt
havneq grdis sejlture for de besogende og hvad man ellers kan finde pi af akiviteter.

1996 har varet et godt ir for vores klub, og mange medlernmer har igen i den forlsbne
se son giort en stor indsats til gavn for klubben og sejlerkammeraterne. Tak til Dem.

Bestyrelsen siger hermed tak for 1996.


